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Verslag Presidium 28 september 2022 

 

Aanwezig: Hiltje Keller (voorzitter), Diana Klomp (GS), Marijke de Jong, Tineke Koelewijn, Ted Dinklo, 

Marianne de Widt, Dop van Ulzen, Johan Dorst (Statenadviseur), Manouk Miltenburg (verslaglegging) 

Afwezig: Hans Oosters 

 

1. Opening en mededelingen 

De voorzitter opent de vergadering. Marijke de Jong stelt zich voor als de nieuwe commissievoorzitter 

commissie M&M. 

 

2. Vaststellen agenda 

Het Presidium stelt de agenda vast.  

 

3. Vaststellen conceptverslag 31 augustus 2022 

Er zijn geen opmerkingen over het verslag van het Presidium van 31 augustus; het wordt ongewijzigd 

vastgesteld. 

 

4. Memo Presidium herziening RvO sept 2022 

Ter bespreking staat geagendeerd een memo over mogelijke herzieningen aan het Reglement van 

Orde. Een vergelijkbaar memo is ook besproken in het fractievoorzittersoverleg. Gevraagd wordt om 

als voorzitter van de commissies een uitspraak te doen over de suggesties in het memo, en aan te 

geven wat er nog deze Statenperiode moet worden gewijzigd en welk advies er aan de nieuwe Staten 

moet worden meegegeven.  De aanwezige leden van het Presidium komen een voor een aan het 

woord: 

• Bevraagd worden de rollen van het Presidium en het fractievoorzittersoverleg: wat zijn de 

taken van beide gremia en hoe verhouden die zich tot elkaar? Er wordt uitgesproken dat dit 

prioriteit heeft en tegelijkertijd een probleem is dat niet deze periode kan worden opgelost. De 

griffie komt met een memo over mogelijke invulling in de nieuwe Staten, waarin rekening 

wordt gehouden met de couleur locale.  

• De verhouding tussen de commissievergaderingen en de PS-vergadering is niet scherp 

genoeg. Welk bestuursorgaan heeft welk doel?  

• De meningen zijn verdeeld over het handhaven van de afsluitende één minuut spreektijd voor 

een inspreker. Het is niet duidelijk wat de overwegingen zijn geweest om dit destijds in te 

voeren. Uit beleefdheidsoverwegingen zou je de één minuut gehandhaafd kunnen blijven 

worden, anderzijds wordt de inspreker uiteraard sowieso bedankt en moet er een duidelijk 

einde van het inspreken zijn. Er komt een voorstel waarover tzt gaan worden gestemd.  

• Over de spreektijden moet een aparte vergadering worden belegd. Het huidige Presidium wil 

een nieuwe regeling achterlaten voor de nieuwe Staten.  

• Er kan worden gestopt met schriftelijke verslaglegging als de videotulen volledig voldoen aan 

de wet- en regelgeving en voor iedereen toegankelijk zijn.  
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5. Memo vooruitblik rest 2022 

De agenda van de commissie RGW is erg vol, maar alle onderwerpen zijn belangrijk. Er wordt 

aangegeven dat de vergadertijd van de commissie OGV op 7 december kan worden ingezet. 

Er gaat een extra commissiedag worden gepland, in aanloop naar de PS-vergadering tijdens de 

inwerkdagen, zodat die kan worden ingezet als dat nodig blijkt.  

 

6. Commissies: hybride of fysiek? 

Hoewel de vergaderorde aan het Presidium is, heeft het fractievoorzittersoverleg besloten om de 

commissievergaderingen hybride te doen. Er wordt gezegd dat de vergaderingen beter tot zijn recht 

komen als iedereen fysiek aanwezig is. De gedeelde ervaring van een aantal commissievoorzitters is 

dat digitaal aanwezig zijn het debat niet ten goede komt. Vanzelfsprekend moet rekening worden 

gehouden met de oplopende coronabesmettingen. Er wordt afgesproken dat de griffie een oproep 

sturen naar de Staten waarin dringend wordt verzocht om weloverwogen te kiezen voor fysieke 

aanwezigheid.  

 

7. Rondvraag 

Er is geen rondvraag.  

 

 

8. Sluiting 

Er wordt een extra vergadering gepland om de spreektijdenregeling te bespreken. De volgende 

vergadering van het Presidium is fysiek en er wordt een gewone warme maaltijd geserveerd. De 

voorzitter sluit de vergadering.  

 


